

Reference: HO/GCFO/152/IR/004  
Date: 18 January 2023

المرجع: ر م / ر ت م ش / ع / م / 152 / 004  
التاريخ: 18 يناير 2023

H.E. Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, United Arab Emirates

سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم،  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

**e& announces stake increase in  
Vodafone Group plc**

**"e&" تعلن عن زيادة حصتها في  
مجموعة "فودافون" ش.م.ع**

We would like to inform you that on the 17 January 2023, Emirates Telecommunications Group Company PJSC ("e&"), has increased its stake in Vodafone Group plc ("Vodafone") to aggregate 3,272.3 million shares, representing 12.0% of Vodafone's issued share capital (excluding treasury shares).

تود شركة مجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع "e&" إخطاركم بأنها في تاريخ 17 يناير 2023 زادت حصتها في مجموعة فودافون ش.م.ع "فودافون" الى 3,272.3 مليون سهم، والتي تمثل 12.0% من رأس مال الشركة (باستثناء أسهم الخزينة).

Executed at what we believe is an attractive valuation, the investment rationale is unchanged from our announcement on the 14<sup>th</sup> of May 2022, specifically to obtain significant exposure to a global leader, and leverage potential commercial partnership and realise future return on our investment.

وقد تمت زيادة استثمار "e&" في فودافون وفقاً لما نعتقد أنه تقييم جيد. ويبقى الهدف من الاستثمار كما تم الإعلان عنه في 14 مايو 2022، وهو الاستفادة من خبرات رائدة في مجال الاتصالات والخدمات الرقمية، واحتمالية الاستفادة من الفرص التجارية المحتملة، وتحقيق عائد مستقبلي على استثماراتنا.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

كريم بنيس  
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة  
Karim Bennis  
Group Chief Financial Officer